

Dagsorden og referat

Fælles bestyrelsesmøde Lindholt etape1 – Grundejerforening og Vejlaug

Dato: 22. november 2018

Sted: Ved Marianne

Klokken: 19:00-21:30 (bemærk udvidet til kl. 21:30)

Indkaldte: Morten, Jan, Peter, Marianne og Anders

Afbud: Camilla

Bilag: Vedtægter for Grundejerforening samt vejlaug ([LINK](#)), tjekliste fra gennemgang med Thomas Langballe (eftersendes af Morten), budget 2017_ ([LINK](#))

Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af referat [Godkendelse]	Der er ikke udsendt et referat fra sidste møde. Referatet godkendes på næste møde.
2. Orientering fra formanden v. Camilla [Orientering]	Punktet udgik pga. afbud fra Camilla.
3. Orientering fra kassereren v. Jan [Orientering]	Jan orienterede om økonomien i de 2 foreninger. Indestående beløb i: Grundejerforening 163.000 kr. Vejlaug 197.000 kr. Der er ingen nævneværdige udgifter.
4. Budget 2019 v. Jan [Drøftelse]	Jan orienterede om budget for 2019. Bestyrelsen var enige om at fastholde det udarbejdede budget, da vi endnu ikke kender datoen for, hvornår vi overtager området fra Randers Kommune.
5. Ødelagte grønne områder på Kaskelotten v. Jan [Orientering]	Bestyrelsen er kede af at konstatere, hvor meget de grønne områder er ødelagt i forbindelse med de store maskiner, der færdes i området. Der er enighed om, at vi holder kommunen op på, at dette skal udbedres inden overtagelsen. Bestyrelsen har udarbejdet en liste over mangler og det har vist sig at være et godt valg, for at få overblik over manglerne i området.
6. Status på overdragelse af området samt ingeniørfirmaet Stokvad v. Morten [Drøftelse/beslutning]	Der er enighed om, at vi ikke presser på for at få en dato for overtagelsen, men nu afventer at høre fra Randers Kommune. Vi har rykket en del gange, men hører ikke noget tilbage

<p>7. Vedtægtsændringer i forbindelse med næste generalforsamling Vedtægter læses [Drøftelse]</p>	<p>Vedtægterne skal gennemgås inden generalforsamlingen. Det grønne område ved siden af Domeas grund over i mod Grinden er ikke defineret i vedtægterne, hvem der har pasningen af dette område AH vil gerne gennemgå vedtægterne. Nyt udkast laves klar til generalforsamlingen til foråret 2019.</p>
<p>8. Lancering af hjemmesiden v. Anders [Orientering]</p>	<p>Hjemmesiden er i fuld gang. Der er cirka 30, der får vores nyhedsbrev.</p>
<p>9. Udgifter i forbindelse med forplejning til bestyrelsesmøder [Drøftelse]</p>	<p>Bestyrelsen vedtog, at der bliver afsat 100 kr. til forplejning til den der afholder bestyrelsesmødet. Derudover blev det vedtaget at afsætte et fast beløb, som bestyrelsen kan gå ud at spise for. Bestyrelsen var enige om, at det så skal ske umiddelbart inden generalforsamlingen i foråret, så de afgåede medlemmer også kommer med.</p>
<p>10. Evt.</p>	<p>Der v ar ikke noget til eventuelt.</p>

Andy Højgaard
 Anders Rasmussen
 Peter Søgaard
 Morten Jensen
 AH